
 
 

22 november 2021 
 
Geacht college, 
 
Wilt u onderstaande vraag met de nodige snelheid en voortvarendheid 
beantwoorden? 
 

Hoe staat het met de overwegingen van de minister om een beslissing te 
nemen over De Lange Jaap, of concreter wanneer kunnen we de 
beslissing van de minister verwachten?  
 
Toelichting: 
De huidige situatie, afgesloten Schapendijkje, is heel onaantrekkelijk voor  
Den Helder en het wordt nu toch tijd om te weten hoe De Lange Jaap wordt gered. 
Den Helder en de Noordkop kunnen niet zonder de Lange Jaap! 
 

 
M. vr. gr.   Henk Mosk 


